
Schriftelijke	  vragen	  over	  heroverweging	  deelname	  DKCC	  
	  
Alblasserdam,	  4	  februari	  2015,	  
	  
Geachte	  voorzitter,	  
	  
Graag	  stel	  ik	  via	  u	  vragen	  aan	  het	  college	  over	  de	  deelname	  van	  de	  gemeente	  Alblasserdam	  
aan	  het	  Drechtstedelijk	  Klant	  Contact	  Centrum	  (DKCC).	  De	  colleges	  van	  de	  gemeente	  
Papendrecht	  en	  Zwijndrecht	  hebben	  na	  overleg	  met	  hun	  gemeenteraden	  besloten	  niet	  deel	  
te	  nemen	  aan	  het	  DKCC.	  Als	  een	  gevolg	  daarvan	  heeft	  uw	  college	  op	  19	  januari	  2015	  
besloten	  aan	  het	  DKCC	  deel	  te	  nemen	  met	  de	  resterende	  vier	  gemeenten	  in	  de	  Drechtsteden	  
(zie	  ook	  de	  RIB	  van	  20	  januari	  2015	  die	  vandaag	  geagendeerd	  staat	  in	  het	  presidium).	  
	  
Wij	  hebben	  van	  onze	  partijpolitieke	  collega’s	  in	  de	  Drechtsteden	  begrepen	  dat	  de	  gemeenten	  
Papendrecht	  en	  Zwijndrecht	  van	  mening	  zijn	  samen	  te	  kunnen	  werken	  als	  zijnde	  DKCC,	  
zonder	  daarbij	  hun	  ambtenaren	  in	  dienst	  te	  laten	  treden	  bij	  de	  gemeente	  Dordrecht.	  Daarbij	  
achten	  zij	  het	  tevens	  onnodig	  om	  samen	  te	  werken	  in	  een	  Gemeenschappelijke	  Regeling	  (‘GR	  
Light’)	  om	  dit	  te	  realiseren.	  In	  Papendrecht	  kiest	  men	  voor	  het	  zogenoemde	  ‘Papendrechtse	  
model’.	  
	  

1. Heeft	  u	  gesprekken	  gevoerd	  met	  de	  colleges	  van	  deze	  gemeenten	  over	  
samenwerking	  in	  andere	  modellen,	  en	  welke	  modellen	  stonden	  de	  gemeente	  
Papendrecht	  en	  Zwijndrecht	  voor?	  

	  
2. Wat	  brengt	  u	  er	  alles	  afwegende	  toe	  dat	  u	  het	  noodzakelijk	  acht	  om	  onze	  

ambtenaren	  weldegelijk	  onder	  te	  brengen	  bij	  de	  gemeente	  Dordrecht	  en	  de	  
aansturing	  vorm	  te	  geven	  in	  een	  ‘GR	  Light’,	  i.t.t.	  Papendrecht	  en	  Zwijndrecht?	  

	  
3. Hoe	  verklaart	  u	  een	  dergelijk	  verschil	  van	  mening	  op	  dit	  vlak	  tussen	  Papendrecht	  en	  

Zwijndrecht	  enerzijds,	  en	  de	  overige	  vier	  gemeenten	  anderzijds?	  
	  

4. Zijn	  deze	  gemeenten	  in	  uw	  visie	  straks	  duurder	  af	  dan	  Alblasserdam	  of	  kunnen	  zij	  
hetzelfde	  bedrag	  besparen	  als	  wij?	  

	  
5. Hoe	  verklaart	  u	  het	  dat	  de	  nettowinst	  voor	  de	  vier	  deelnemende	  gemeenten	  feitelijk	  

toeneemt	  nu	  twee	  gemeenten	  zijn	  afgehaakt?	  Neemt	  deze	  nog	  verder	  af	  als	  maar	  
drie	  gemeenten	  deelnemen?	  	  	  

	  
6. Kunt	  u	  nog	  een	  keer	  helder	  aangeven	  waarom	  juist	  deze	  ambtenaren	  per	  se	  onder	  

moeten	  worden	  gebracht	  bij	  de	  gemeente	  Dordrecht,	  terwijl	  andere	  Alblasserdamse	  
ambtenaren	  ook	  doen	  aan	  onderlinge	  samenwerking,	  maar	  niet	  bij	  Dordrecht	  in	  
dienst	  hoeven	  te	  treden?	  

	  
7. Ziet	  u	  het	  als	  mogelijkheid	  om	  opnieuw	  met	  de	  zes	  gemeenten	  om	  tafel	  te	  gaan	  om	  

zodoende	  te	  werken	  aan	  een	  alternatief	  waarin	  alle	  zes	  gemeenten	  hun	  ambtenaren	  
in	  eigen	  dienst	  houden,	  maar	  zij	  tegelijk	  samenwerken	  op	  de	  door	  uw	  college	  
voorgenomen	  onderdelen?	  	  

	  
Ik	  zie	  de	  antwoorden	  op	  deze	  schriftelijke	  vragen	  idealiter	  tegemoet	  voordat	  de	  
raadsinformatiebrief	  zal	  worden	  besproken	  in	  de	  commissie.	  Indien	  dit	  niet	  mogelijk	  is,	  dan	  
toch	  uiterlijk	  voor	  het	  verstrijken	  van	  de	  termijn	  van	  30	  dagen.	  
	  
Hoogachtend,	  
	  
Michael	  van	  der	  Plaat	   	   	   	   Ramon	  Pardo	  
Raadslid	  D66	  Alblasserdam	   	   	   Fractievoorzitter	  D66	  Alblasserdam	  


